
Alsønderup Sogns Lokalråd 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde i Lokalrådet d. 28. oktober 2009, kl. 19.30 på 
Kulsviergården. 
 
 
Tilstede: Nanna Jensen, Hans Rasmussen, Thomas Petersen, Carsten Riis og Jan Witthøft 
Afbud: Ole Caspersen 
  
AD. 1: Referat godkendt 
 
AD 2: Referent Nanna Jensen 
 
AD 3: Konstituering af bestyrelsen: 
Nanna Jensen, formand, Hans Rasmussen, kasserer, sekretærposten fordeles efter behov. 
 
AD 4: Vælgermøde d. 27.10.09 
Lokalrådet fik flere tilbagemeldinger på stor tilfredshed med aftenens forløb, både fra vælgere 
og politikere. Fremmødet var stort, 93 til spisning, yderligere ca. 150 til selve vælgermødet. 
Kulsviergården har ”tippet” der i alt har været 250-280 personer. 
 
AD 5: Miljøminister: 
Nanna deltog i fremvisning af nuværende sportsområde, som ønskes flyttet til område ved 
Kulsviergården. Mødet var aftalt mellem miljøministeren og Klaus Markussen (V). Det er ASGI, 
der har ansøgt om flytningen. Fra ASGI deltog formanden Hans Rasmussen og fra 
Kulsviergården formand Palle Madsen. Kulsviergården og Lokalrådet støtter op omkring 
ASGI´s ønske. 
 
AD 6: ASGI-møde: 
Lokalrådet har været til møde med ASGI´s bestyrelse, hvor vi orienterede om Lokalrådets 
arbejde og funktion. 
 
AD 7: Trampesti/Økobase: 
Lokalrådet har modtaget brev fra skovfoged Ole Andersen vedr. en evt. plan B for trampestien. 
Denne er sat midlertidig i bero indtil der er en endelig afgørelse på den første stiføring. 
 
AD 8: Eventuelt: 
Det blev foreslået at tage kontakt til DONG vedr. fibernet for efterfølgende at invitere 
Grundejerforeningernes bestyrelser til orienterende møde. Tages op på næste 
bestyrelsesmøde. 
Vi skal fortsætte med møderækken med foreningerne i Alsønderup Sogn.. 
 
 
Som referent: Nanna Jensen 


